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Protokół Nr LV/2023
z LV sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim,

która odbyta się w dniu 29 marca 2023 r.
w yodzinarh od 10:00 do 12:11.

Sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali im. L. Prądzyńskiego w Urzędzie Miejskim w
Sępólnie Krajeńskim ul. Tadeusza Kościuszki 11.

Sesja przeprowadzona przy u$ciu systemu elektronicznego.

Ad. 1. Otwarcie sesji

Otwarcia LV sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim dokonał Pan Franciszek
Lesinski Przewodniczący Rady Miejskiej.

Poinformował, że sesja będzie utrwalana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz
i dźwięk. Nagrania z sesji są udostępniane w Biuletynie Inforrnacji Publicznej, na
stronie internetowej grniny oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. Administratorem
danych osobowych jest Burmistrz Sępólna Krajeńskiego. Pełną klauzulę informacyjną
dotyczącą nagrywania i transmisji sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim moźna
znaleź,ć na stronie internetowej www.gmina-sepolno.pl w zaldadce Rada Miejska oraz
na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Sępólno Krajeńskie zaldadka- sesje
Rady Miejskiej -nagrania oraz na drzwiach wejściowych na posiedzenie sesji.
Przypomnial o przestrzeganiu przepisów związanych z RODO.

Następnie Przewodniczący RM przywitał :
- radnych Rady Miejskiej,
- Pana Andrzeja Maracha Wicestarostę Powiatu Sępoleńskiego,
- Pana Marka Charta Przewodniczącego Rady Powiatu,
- Pana Waldemara Stupalkowskiego Burmistrza Sępólna Krajeńskiego,
- Pana Marka Zieńko Zastępcę Burmistrza Sępólna Krajeńskiego,
- Panią Annę Buchwald Skarbnika Gminy,
- Pana Dariusza Wojtanię Sekretarza Gminy,
- dyrektorów jednostek organizacyjnych Gminy Sępólno Krajeńskie, kierowników
referatów UM,
- nowo wybranego sołtysa Wałdówka Panią Annę Danielewską, ponadto
poinformował, że nowyrni sołtysarni zostali: w Radońsku Pan Piotr Wiese, w Jazdrowie
Pan Aleksander Nowaczewski, a w Osiedlu Nr 1 Przewodniczącym zostal Pan Marcin
Gulka,
- media,
- oraz wszystkich pozostalych obecnych na sesji, a także oglądających w mediach,
szczególnie Mieszkańców Gminy Sępólno Krajeńskie.

Lista obecności Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli z Gminy Sępólno
Krajeńskie stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Lista obecności pracowników Urzędu Miejskiego, zaproszonych gości, dyrektorów
jednostek organizacyjnych oraz pozosta?łych osób uczestniczących w sesji RM stanowi
załącznik nr 2 do protokołu.

a) stwierdzenie quorum,
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Przewodniczący RM stwierdzil że na 15 radnych obecnych jest 15 co stanowi
quorum, przy któryrn Rada Miejska w Sępólnie Krajeńskim może obradować
i podejmować prawomocne uchwały.

Lista radnych RM biorących udzial w sesji stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

b) przedstawienie porządku obrad,

Przewodniczący RM poinformowal, źe porządek obrad radni otrzymali wraz
z zawiadomieniem o sesji.

Wobec tego, że nikt nie zło,?ł wniosku o zmianę porządku obrad Przewodniczący RM
odczytał porządek obrad.

Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji

a) stwierdzenie quorum,
b) przedstawienie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z LIV sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

3. Sprawozdanie Burmistrza Sępólna Krajeńskiego z działalności w okresie
między sesjarni, w tyrn z wykonania uchwal Rady Miejskiej.

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z działalności w okresie między
sesjarni.

5. Składanie interpelacji i zapytań przez radnych.

6. Wolne wnioski i informacje.

7. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za 2022 rok, w tym:

a) Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdzialania Przemocy w
Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za rok 2022;

b) Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2022;

c) Sprawozdanie z realizacji Gminnego Prograrnu Wspierania Rodziny w Gminie
Sępólno Krajeńskie za rok 2022.

8. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Sępólno Krajeńskie,

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2023 rok,
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c) diet i zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnyrn oraz diet
przysługujących przewodniczącym organów wykonawczych jednostek
pomocniczych,

d) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnyrni oraz zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sępólno Krajeńskie na rok 2023,

e) wyrażenia zgody na sprzedaź lokalu u,?kowego położonego w Sępólnie
Krajeńskim przy ul. Plac Wolności,

f) Zespołu Przyrodniczo-Krajobrazowego ,,Torfowisko Messy" w granicach
administracyjnych gminy Sępólno Krajeńskie,

g) uchwalenia ,,Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Sępólno Krajeńskie na
lata 2022-2026 z perspektywą na lata 2027-2030",

h) poparcia inicjatywy modernizacji uldadu drogowego przez Pomorze Środkowe.

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania oraz informacje Przewodniczącego
Rady o udzielonych odpowiedziach w formie pisemnej na interpelacje i
zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji.

10. Odpowiedzi na wolne wnioski.

11. Zakończenie sesji.

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miejska będzie obradowała wg
przedstawionego porządku obrad.

Ad.2. Przyjęcie protokohx z LIV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim.

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że protokół był wyłożony do wglądu w biurze Rady
Miejskiej oraz przesłany radnym za pomocą poczty elektronicznej. Następnie zapytał
radnych o ewentualne uwagi do protokołu.

Uwag do protokołu nie było, w związku z powyższyrn Przewodniczący RM zarządził
głosowanie oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Protokół z LIV sesji Rady Miejskiej zostal przyjęty następującymi głosarni:

za- 15 radnych, przeciw- O radnych, wstrzyrnalo się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Przewodniczący RM zamknął ten punkt i przeszedł do kolejnego.

Ad. 3. Sprawozdanie Burmistrza Sępólna Krajeńskiego z działalności w okresie
między sesjami, w tym z wykonania iicbwał Rady Miejskiej.

Przewodniczący RM poinformowal, że sprawozdanie zostalo przesłane za pomocą
poczty elektronicznej.
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Burmistrz Sępólna Krajeńskiego przedstawił sprawozdanie z działalności między
sesjami RM tj. od dnia 23 lutego 2023 roku do dnia 28 marca 2023 roku.

Po przedstawieniu informacji Burmistrz Sępólna Krajeńskiego przypominal, że w
Gminie Sępólno Krajeńskie od 1 lipca 2022 roku płatności za podatki i opłaty można
dokonywać przelewem bankowyrn na rachunek bankowy grniny lub kartą bankową
za pośrednictwem terminala w Biurze Obsługi Klienta w siedzibie Urzędu Miejskiego.
Jednocześnie poinformował, ze od dnia l kwietnia 2023 roku obsługę gotówkową
prowadzi Poczta Polska. Można tam dokonywać na rachunek grniny wpłat
gotówkowych, a od dokonanych na Poczcie wpłat nie będzie pobierana prowizja.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do sprawozdania.

Caos zabrała Wiceprzewodnicząca RM Anna Miczko, która powiedziala, ze dwa razy
odbyło się spotkanie z Dyrektorem Dróg Wojewódzkich dlatego chciala się dowiedzieć
jaki temat był poruszany.

Głos zabrał radny RM Zdzisław Szwarc, który zapytał dlaczego nie ma informacji w
sprawozdaniu z dnia 10 marca o przekazaniu przez Posła Bartosza Kownackiego
promesy na budowę drogi w Komierowie, jak również udzialu przekazania laptopów
dla dzieci popegeerowskich. Wyjaśnil że w tym dniu nie było Pana Burmistrza, ale
zastępował go Pan Wiceburmistrz i taka informacja powinna być zarnieszczona w
sprawozdaniu.

Burmistrz Sępólna Krajeńskiego odniósł się pytań zgłoszonych przez Pana radnego
RM Zdzisława Szwarca. Wyjaśnił, iż faktycznie doszło do przekazania wszystkich
komputerów mieszkańcom. Przekazanie trwało parę dni, ponieważ prawie 400 osób
otrzyrnało komputery i nie dało się tego zrobić w jednym terminie. Dodał, że sprawa
zostala zakończona i istotne jest to, iż wszyscy, którzy byli zapisani na komputery je
otrzyrnali.

Następnie Burmistrz odniósł się do kolejnego pytania w sprawie przekazania promesy
na realizację drogi Komierowo. Poinformował, że niestety nie jest to promesa.
Wyjaśnil że jest taki zwyczaj w Polsce, że samorządy otrzyrnuję tzw. ,,plastikowe
karty", na których jest napisana kwota z przyznaną dotacją. Podkreślil że
poinformuje radnych kiedy będzie podpisana umowa na te pieniądze. Dodał, że tak
się zdarza, że posłowie jeM;r,ą i przekazują takie karty lecz tak naprawdę można
informować o tym źe grnina otrzyrnała środki w momencie, kiedy dojdzie do
faktycznego podpisania umowy. Przypominał, ze tak jak radni wcześniej już zauwa$li
informowano wcześniej ogólnie o tym, że gmina otrzyrnała dofinansowanie w sprawie
Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego i dopiero w tej informacji dzisiaj można było
poinformować, że została podpisana umowa z Panem Wojewodą, na podstawie której
gmina może mówić, źe realnie te pieniądze juź są zagwarantowane i gmina będzie
mogła to zadanie realizować.

Burmistrz Sępólna Krajeńskiego następnie odniósł się do zapytania Pani
wiceprzewodniczącej RM Anny Miczko w sprawie spotkania z Dyrektorem Dróg
Wojewódzkich. Wskazał, że w Zarządzie Dróg Wojewódzkich z Panem Dyrektorem
Dąbrowskim odbyły się rozmowy na tematy związane z inwestycjarni drogowymi w
Sępólnie Krajeńskim, między innyrni o sprawy, które w imieniu mieszka?ńców radni
zgłaszają na sesji, czy na zebraniach np. kiedy będą włączone światła w Niechorzu.
W tyrn przypadku Pan Stupałkowski wyjaśnił, źe to jest kompetencja Dyrektora
Zarządu Dróg Wojewódzkich i informacja jest taka, że ca?ły czas są prowadzone prace
związane z doprowadzeniem zawarcia umowy z energetyką, podpisania i załoźenia
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licznika, aby światła mogłyby być uruchomione. Dodał, że niestety nie uzyskał
informacji kiedy to nastąpi. Nadmienil że kolejna poruszana sprawa dotyczyła spraw
związanych z realizacją budowy tzw. malej obwodnicy w ciągu drogi wojewódzkiej
241. Wyjaśnil że prace przebiegają zgodnie z harmonogramem, prawdopodobnie lada
moment otrzymarny informację, iż w kwietniu odbędą się konsultacje z mieszkańcami
na temat trasy i przebiegu tej obwodnicy. Jeden z trzech wariantów jest już wskazany
jako preferowany, ale Zarząd Dróg Wojewódzkich będzie konsultował te sprawy.
Konsultacje te odbędą się w Sępólnie z zainteresowanymi osobarni w obszarze,
których ta obwodnica będzie przebiegała. Będzie to spotkanie prawdopodobnie pod
koniec kwietnia z projektantami i Zarządem Dróg Wojewódzkich, gdzie konsultowane
będą rozwiązania proponowane przez projektantów. Następnie Burmistrz Sępólna
Krajeńskiego wyjaśnił, że kolejna sprawa dotyczyła realizacji skrzyżowania na ulicy
bł. ks. Jerzego Popiełuszki, Kościuszki i Odrodzenia. Wyjaśnił, źe aktualnie to
postępowanie jest na etapie otwartych ofert na wykonanie tego zadania, gdzie
wpłynęły dwie oferty. Z przekazanych informacji przez Dyrektora wynika, źe ten
przetarg na pewno zostanie rozstrzygnięty, poniewa?ż kwoty, które są oferowane za
wykonanie tego zadania są akceptowalne, jeżeli chodzi o wysokość budźetu
przewidzianego na realizację tego zadania i prawdopodobnie do końca kwietnia
zostanie podpisana umowa z wykonawcą na realizację tego przedsięwzięcia. Doda?ł, że
prawdopodobnie realizacja nastąpi w najbardziej sprzyjającym okresie dla
wszystkich, czyli w szczycie drogowyrn w lipcu i sierpniu. Wykonawca będzie
zobowiązany do opracowania organizacji ruchu. Będzie to dodatkowe utrudnienie tyrn
bardziej, że w okresach letnich w Gminie Sępólno Krajeńskie ten ruch jest dosyć
intensywny i utrudniony. Burrnistrz podkreślił, że warto troszeczkę wytrzyrnać i
poczekać na końcowy efekt.

Głos zabrał mieszkaniec Sępólna Krajeńskiego, który wyjaśnił że mieszka na Osiedlu
Słowackiego już ponad 151at i od 151at stan bezpieczeństwa na jezdni (ulica) Wysoka
pogarsza się poprzez różnego rodzaju dodatkowe dzialania, które są pozytywne ja?k
np. otwarcie boiska przy Liceum, które spowodowa?ło pogorszenie bezpieczeństwa na
tej jezdni.

Przewodniczący RM wyjaśnił, że w tym punkcie nale$ zabrać głos w sprawie
przedstawionego sprawozdania przez Burmistrza Sępólna Krajeńskiego. Zwrócił się z
prośbą do mieszkańca Sępólna Krajeńskiego aby zabrał głos w punkcie 6. ,,Wolne
wnioski i informacje".

Następnie Przewodniczący RM przywitał nowo wybranego Sołtysa Sołectwa Jazdrowo
Pana Aleksandra Nowaczewskiego oraz osoby, które weszły podczas obrad sesji.

Nikt więcej głosu nie zabrał dlatego Przewodniczący RM zamknąl ten punkt i
przeszedł do kolejnego punktu według porządku obrad.

Ad. 4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z działalności w okresie
między sesjami.

Pan Franciszek Lesinski Przewodniczący Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
wyjaśnil że informacja z działalności w okresie między sesjami została przesłana
radnyrn za pomocą poczty elektronicznej.

Następnie Przewodniczący RM odczytał w/wyrn. informację.

Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do sprawozdania.
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Pytań nie było, wobec tego Przewodniczący RM zarnkna) ten punkt i przeszedł do
kolejnego.

Ad. 5. Składanie interpelacji i zapytań przez radnych.

Przewodniczący RM poinformował, że między sesjarni nie została założona źadna
interpelacja ani zapytanie oraz zapytal, czy ktoś z radnych chcialby zło$ć dziś
interpelację, jeśli tak to prosił o jej odczytanie i złożenie na jego ręce.

Głos zabrał radny RM Zdzisław Grzeca, który odczytał pismo - interpelację Klubu
Radnych - Radni Mieszkańcom dotyczące zajęcia stanowiska w sprawie obrony
dobrego imienia św. Jana Pawła II (w formie apelu lub uchwałyi a następnie zło$ł
je na ręce Przewodniczącego RM.

Pismo stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Nikt więcej nie zło$ł interpelacji i zapytania, dlatego Przewodniczący RM zarnknął
ten punkt i przeszedł do kolejnego.

Ad. 6. Wolne wnioski i informacje.

Przewodniczący RM otworzył ten punkt porządku obrad.

Nikt z radnych nie zło$ł wniosku.

Głos zabrał Pan Zgrzeba mieszkaniec Sępólna Krajeńskiego, który powrócił do tematu
związanego z ulicą Wysoką. Uważa, że poprzez zaniechania stan tej jezdni jest
niebezpieczny. Dodał, że jest to ulica przy której mieszka około 300 rodzin, przy której
jest liceum, którą prowadza się dzieci do żłobka oraz chodzą dzieci z części miasta, z
drugiej strony rzeki do Zasadniczej Szkoły Zawodowej. Stwierdził, że jest to ulica przy
której nie ma przejścia dla pieszych i stan nawierzchni woła o pomstę do nieba.
Podkreślił, że bezpieczeństwo pieszych pogorszyło się w momencie, gdy powstało
boisko przy liceum, poniewa?ż dzieci chodziły na tzw. ,,szagę" do Zasadniczej Szkoły
Zawodowej, a w tej chwili chodzą ulicą bez przejścia dla pieszych. Nadmienił, że
drugim elementem niebezpiecznej części tego osiedla jest przesmyk łączący ulicę bł.
ks. Jerzego Popiełuszki z ulicą Wysoką. Przy dwóch blokach brak 5est chodników.
Przesmyk ten dla samochodów jest na tyle wąski, że mieszkańcy bloków przechodząc
w stronę miasta, gdy przejeżdża samochód muszą uciekać na trawnik. Mieszkaniec
zapytał, czy trudno jest zrobić chodniki dla tych dwóch bloków i przejście dla
pieszych. Dodał, że jak zrobiono boisko to odgrodzono nawet przejście, które jest przy
liceum, któryrn ewentualnie mogli mieszka?ńcy się poruszać.

Nikt więcej nie zabrał głosu.

Następnie Przewodniczący RM przypomnial, źe zgodnie z art. 24 h ustawy o
sarnorządzie gminnym radny ma obowiązek złożenia oświadczenia majątkowego wraz
z kopią zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowyrn (PIT) za rok
poprzedni i jego korektą w dwóch egzemplarzach do dnia 30 kwietnia, według stanu
na dzień 31 grudnia roku poprzedniego. Druki oświadczeń majątkowych można
odebrać w biurze RM.

Poinformował także, że wpłynęło pismo o upamiętnienie tablicą przy pomnilm na
Placu Wolności w Sępólnie Krajeńskim osób wskazanych w piśmie oraz ekshumację
spalonych mieszkańców Więcborka i powiatu. Pismo zostało przekazane
Burmistrzowi Sępólna Krajeńskiego, a radni treść pisma otrzymali.
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Dodał takźe, że wpłynęło pismo rodziców dzieci z grupy przedszkolnej ,,Krasnoludki"
z Gminnego Przedszkola nr 2 Bajka w Sępólnie Krajeńskim w sprawie przeniesienia
dzieci do Przedszkola Nr 3. Pismo skierowane zostalo na posiedzenie Komisji Oświaty,
Kultury i Sportu RM. W tej sprawie odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz, a radni
otrzyrnali powyższe pismo.

Nikt więcej nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zarnknął ten punkt porządlm
obrad i przeszedł do kolejnego.

Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za 2022 rok
w tym:

a) Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Oflar Przemocy w Rodzinie za

rok 2022;

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki
.ia Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania

Narkomanii za rok 2022;

c) Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w
Gminie Sępólno Krajeńskie za rok 2022.

informację radni otrzyrnali

b)
i

Przewodniczący RM poinformował,
zawiadomieniem o sesji.

WraZ Zze

Pani Izabela Fróhlke Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Sępólnie Krajeńskim za
pomocą prezentacji przedstawiła w/wyrn. sprawozdanie z dzia?łalności Ośrodka
Pomocy Społecznej za rok 2022

Prezentacja (film) stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Sprawozdanie z dzia?łalności Ośrodka Pomocy Społecznej w wersji papierowej stanowi
załącznik nr 9 do protokołu.

Po obejrzeniu filmu Pani Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej stwierdziła, że
przedstawiono to w pigułce, ponieważ trudno jest sprecyzować dzia?łania Ośrodka
Pomocy Społecznej, bo praca ta opiera się na problemach ludzi, rodzin i osób
sarnotnych, a talie niepełnosprawnych. W sprawozdaniu opisowym z działalności
Ośrodka zawarte są dane statystyczne łącznie z ilością tysięcy wydanych decyzji
administracyjnych, od pracy socjalnej po pomoc osobom uzależnionym. OPS
dysponuje budżetem w wysokości 35 milionów złotych, co roku otrzymują dodatkowe,
nowe zadania, które muszą realizować. W miesiącu sierpniu weszła ustawa węglowa,
w wyniku której złożono ponad 3 tys. wniosków, które musia?ły być rozpatrzone, a
świadczenia wypłacone. Ponadto dodatkowo OPS zajmował się 3 nowyrni ustawy,
które weszły na przełomie 4 miesięcy. Podkreśliła, że przedstawiona prezentacja
łącznie ze sprawozdaniem z dzialalności Ośrodka bardzo szeroko pokazuje obraz
działalności.

Na zakończenie Pani Dyrektor podziękowala Panu Burmistrzowi, Panu
Przewodniczącemu, radnyrn, sołtysom, dyrektorom i kierownikom jednostek
organizacyjnych za współpracę, wsparcie i wspólne realizowanie wiele przedsięwzięć
i działań. Podkreśliła, że Ośrodek pozyskuje bardzo dużo pieniędzy zewnętrznych i są
to środki finansowe, które przekazywane są przede wszystkim do naszej społeczności
lokalnej. Ośrodek jest na wsi i w mieście, jest tam gdzie ludzie chcą z Ośrodkiem
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współpracować. Podziękowala tym sołtysom, którzy z Ośrodkiem współpracują przy
realizacji wszelkiego rodzaju pikników i dzialań, które są również na rzecz
społeczności lokalnej. Ponadto wskaza?ła, że duże znaczenie ma teź zespół
pracowników, ich dzialalność i zaanga"aowanie na jakość wykonywanej przez (środek
pracy. Jednyrn z podstawowych założeń na 2023 rok jest przede wszystkim złożenie
wniosku o dofinansowanie, aby od dnia 1 stycznia 2024 roku stali się Centrum Usług
Społecznych. Ośrodek Pomocy Społecznej zostanie przekształcony w Centrum Usług
Społecznych z możliwością rozszerzenia usług w stosunlcu do mieszkańców.

Następnie Pani Izabela Frohlke Dyrektor OPS zwróciła się z prośbą o zwrócenie
uwagi na potrzeby osób starszych i na potrzeby seniorów. Podziękowa?ła Panu
Burmistrzowi oraz radnym, że Ośrodek otrzymał dofinansowanie na budowę Centrum
Opiekuńczo-Mieszkalnego. Ma nadzieję, że częściowo zaspokoi potrzeby osób
niepełnosprawnych oraz osób do tzw. opieki wytchnieniowej. Ponadto stwierdziła, że
dalej będzie prosiła o budowę Domu Dziennego Pobytu. Z roku na rok wzrasta
potrzeba usług opiekuńczych w miejscu zatnieszkania. Dzięki pozyskiwaniu środków
finansowych na tzw. asystenta osobistego osoby niepełnosprawnej można
zabezpieczyć większą liczbę mieszkańców we wsparcie i pomoc w codziennym
funkcjonowaniu. Warto spojrzeć na statystki i przekonać się, że osób w wieku
poprodukcyjnym na terenie miasta i gminy Sępólno jest więcej niż dzieci w żłobkach,
przedszkolach i szkołach. Trzeba zrobić wszystko aby znalazło się miejsce dla tych,
którzy całe ,?cie pracowali, poświęcili się swoim rodzinom, żeby na tym ostatnim
etapie ,?cia mieli zapewnione wszystko to co najlepsze ze strony naszego miasta.
Przez brak możliwości zapewnienia opieki osobom starszyrn są one umieszczane w
domach opieki społecznej zgodnie z postanowieniem Sądu. Dla grniny jest to roczny
koszt rzędu 1200 000,00 zł. Kolejnyrn ogromnym wydatkiem są rodziny zastępcze i
placówki wsparcia dla dzieci, czyli wspieranie rodziny i pieczy zastępczej. W tyrn roku
może być to kwota w granicach 1 000 000,00 złotych. Stwierdziła, że grnina musi
wyjść z inicjatywą, aby zagospodarować przestrzeń dla osób starszych i objąć
wsparciem jak największą liczbę osób, żeby nie musiały trafiać do domów pomocy
społecznej. Dodała, że Ośrodek Pomocy Społecznej to już nie tylko przyznawanie
zasiłków ale profesjonalne wsparcie specjalistyczne wszystkich rodzin na terenie
miasta i grniny, od tych najbardziej uposażonych i nie mających problemów
finansowych rodzin, poprzez rodziny z trudnościarni, problemami, czy chociażby z
nałogami.

Przewodniczący RM podziękował za obszerne przedstawienie sprawozdania oraz
podziękował pracownikom za ciężką pracę służącą ludziom starszyrn i potrzebuj ącyrn.
Ponadto ?czył wytrwałości i aby praca przynosiła wiele radości. Nikt więcej nie zabral
głosu w dyskusji.

Następnie Przewodniczący RM zarnla'iął ten punkt porządku obrad i ogłosił przerwę
w obradach LV sesji RM.

Po zakończeniu przerwy Przewodniczący Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
wznowił obrady LV sesji RM i otworzył kolejny punkt porządku obrad.

Ad. 8. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Sępólno Krajeńskie

projekt uchwaly radni otrzyrnaliPrzewodniczący RM poinformował,
zawiadomieniem o sesji.

WraZ Zze
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Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy poinformowala, że zmiana Wieloletniej
Prognozy Finansowej związana jest ze zmianą wysokości deficytu, którego źródłem
pokrycia są wolne środki pozostające na rachunku bankowyrn na koniec 2022 roku,
wynikające z rozliczeń z lat ubiegłych. Dodatkowo w uchwale przesuwa się zadanie
dotyczące rozbudowy Szkoły Podstawowej w Wiśniewie na 2024 rok oraz aktualizuje
się wartość zadania dotyczącego budowy dróg, którego źródłem finansowania jest
Polski Ład.

Projekt uchwaly zostal przedstawiony na Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim i został zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabral głosu, Przewodniczący RM zamknął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwały i poprosił aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwala zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Sępólno Krajeńskie zostala przyjęta następującymi głosami:

14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymal się - 1 radny
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

za -

Uchwała Nr LV/508/2023 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 29
marca 2023r. zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Sępólno Krajeńskie stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenła budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2023 rok

projekt uchwaly radni otrzyrnaliPrzewodniczący RM poinformował,
zawiadomieniem o sesji.

WTaZ Zze

Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy powiedzia?ła, że zmiana uchwały budżetowej
związana jest ze zmniejszeniem planu dochodów o kwotę 532 442,29 zł oraz ze
zmniejszeniem planu wydatków o kwotę 896,00 zł, jak również zwiększeniem deficytu
oraz zmianą źródeł pokrycia tego deficytu z kredytu na wynik finansowy, na który
składają się środki pozostające na rachunku bankowym z rozliczenia z lat ubiegłych.
Dodatkowo zmiany dotyczą wprowadzenia decyzji Wojewody na realizację zadań
Ośrodka Pomocy Społecznej, jak również uzupełnienie wkładu własnego dotyczącego
budowy dróg finansowanych w rarnach Polskiego Ładu oraz przesunięcia zadania
dotyczącego rozbudowy Szkoły Podstawowej w Wiśniewie na lata 2023-2024. Pani
Skarbnik dodała, że pozostałe zmiany są zmianarni porządkowyrni związanymi z
bieźącą realizacją budżetu jednostek i zostały przedstawione oraz szczegółowo
omówione na Komisji Budźetu RM i zaopiniowane pozytywnie.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zamknqł dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwaly i poprosił aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.
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Uchwala zmieniająca uchwa?łę w sprawie uchwalenia bud?żetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2023 rok zostala przyjęta następującyrni głosami:

14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzyrnal się - 1 radny
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

za -

Uchwała Nr LV/509/2023 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 29
marca 2023r. zmieniaiąca iicbwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy
Sępólno Krajeńskie na 2023 rok stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

c) diet i zwrotu kosztów podróży shiźbowych przysługujących radnym
oraz diet przysługujących przewodniczącym organów wykonawczych

jednostek pomocniczych

Przewodniczący RM poinformowal, że projekt uchwały radni otrzyrnali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy powiedziała, źe zmiana uchwały związana jest
z aktualizacją załącznika numer 1 w zakresie diet sołtysów oraz przewodniczących
osiedli dotyczącego zwiększonego zakresu zadań, związanego z roznoszeniem
korespondencji. Dodatkowo podjęcie uchwaly związane jest ze zmianą w zakresie jej
publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Kujawsko- Pomorskiego.

Projekt uchwaly uzyskal pozytywną opinię Komisji Budżetu RM w Sępólnie
Kraj eń skim.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, ze nikt nie zabral głosu, Przewodniczący RM zamknął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwaly i poprosił aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwala w sprawie diet i zwrotu kosztów podró,0 służbowych przysługujących
radnym oraz diet przysługujących przewodniczącyrn organów wykonawczych
jednostek pomocniczych została przyjęta następującyrni głosami:

15 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

za -

Uchwała Nr LV/510/2023 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 29
marca 2023 r. w sprawie diet i zwrotu kosztów podróży shżbowych
przysługujących radnym oraz diet przysługujących przewodniczącym organów
wykonawczych jednostek pomocniczych stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

d) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sępólno

Krajeńskie na rok 2023

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzyrnali wraz z
zawiadomieniem o sesji.
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Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa
przedstawił projekt uchwaly. Nadmienił, że prograrn był szczegółowo omawiany na
komisjach.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki
Komunalnej oraz Porządku Publicznego, a ta?kże Komisję Rolnictwa, Leśnictwa i
Ochrony Środowiska RM w Sępólnie Krajeńskim.
Projekt uchwały został skonsultowany z Powiatowym Lekarzem Weterynarii,
organizacjami społecznymi, Nadleśnictwarni oraz Kołarni Łowieckimi.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zamk'nął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwały i poprosił aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie przyjęcia Prograrnu opieki nad zwierzętarni bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sępólno Krajeńskie na rok 2023
została przyjęta następującyrni głosami:

15 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

za -

Uchwała Nr LV/511/2023 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 29
marca 2023 r. w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwfe'rząt na terenie GminyVM.1*T:4WA-l

Sępólno Krajeńskie na"rok 2'Ó23 stanowi załącznik nr 17odo protokołu.

e) wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu użytkowego położonego w
Sępólnie Krajeńskim przy ul. Plac Wolności

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwaly radni otrzyrnali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospoda?rki Komunalnej i Rolnictwa odczytał
projekt uchwały i wskazał, że w § 2 powinno być ,,lokal u,?kowy" oraz w
uzasadnieniu odczytał lokal u?kowy.

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Gospodarki
Komunalnej oraz Porządku Publicznego RM w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zamknął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwały i poprosił aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwala w sprawie wyraż,enia zgody na sprzedaż lokalu uĄkowego położonego w
Sępólnie Krajeńskim przy ul. Plac Wolności została przyjęta następującyrni głosami:

15 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

za -
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Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

Uchwała Nr LV/512/2023 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 29
marca 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu uźytkowego
położonego w Sępólnie Krajeńskim przy ul. Plac Wolności stanowi załącznik nr
19 do protokołu.

f) Zespołu Przyrodniczo-Krajobrazowego ,,Torfowisko Messy" w granicach
administracyjnych gminy Sępólno Krajeńskie

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwaly radni otrzyrnali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Kornunalnej i Rolnictwa
przedstawił projekt uchwały.

Projekt uchwały zostal zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Gospodarki
Komunalnej oraz Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zamknął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwały i poprosił aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie Zespołu Przyrodniczo-Krajobrazowego ,,Torfowisko Messy" w
granicach administracyjnych grniny Sępólno Krajeńskie zostala przyjęta
następującyrni głosarni:

za - 15 radnych, przeciw - O radnych, wstrzyma?ło się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

Uchwała Nr LV/513/2023 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 29
marca 2023 r. w sprawie Zespołu Przyrodniczo-Krajobrazowego ,,Torfowisko
Messy" w granicach administracyjnych gminy Sępólno Krajeńskie stanowi
załącznik nr 21 do protokołu.

g) uchwalenia ,,Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Sępólno
Krajeńskie na lata 2022-2026 z perspektywą na lata 2027-2030"

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzyrnali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa
przedstawił projekt uchwały.

Uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki Komunalnej
oraz Porządku Publicznego, Komisję Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska RM
w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.
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Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zamknął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwały i poprosił aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie uchwalenia ,,Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Sępólno
Krajeńskie na lata 2022-2026 z perspektywą na lata 2027-2030" została przyjęta
następującymi głosarni:

za - 15 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymalo się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 22 do protokołu.

Uchwała Nr LV/514/2023 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 29
marca 2023 roku w sprawie uchwalenia -,,Programu Ochrony Środowiska dla
Gminy Sępólno Krajeńskie na lata 2022-2026 z perspektywą na lata 2027-2030"
stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

h) poparcia inicjatywy modernizacji uMadu drogowego przez Pomorze
Środkowe

Przewodniczący RM poinformowal, że projekt uchwały radni otrzyrnali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Następnie Przewodniczący RM odczytał stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
w powyźszej sprawie.

Pismo stanowi załącznik nr 24 do protokołu.

Pan Zdzisław Grzeca Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił
projekt uchwały.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabral głosu, Przewodniczący RM zarnknął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwały i poprosił aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie poparcia inicjatywy modernizacji układu drogowego przez
Pomorze Środkowe została przyjęta następującymi głosami:

za - 15 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 25 do protokołu.

Uchwała Nr LV/515/2023 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 29
marca 2023 roku w sprawie poparcia inicjatywy modernizacji uMadu drogowego
przez Pomorze Środkowe stanowi za%cznik nr 26 do protokołu.

Przewodniczący RM zamknął ten punkt i przeszedł do kolejnego.

Ad. 9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania oraz informacje
Przewodniczącego Rady o udzielonych odpowiedziacb w formie pisemnej na

interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji.
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Przewodniczący RM poinformował, że otrzyma?ł odpowiedź na interpelacje radnej RM
Lucyny Pająk w sprawie larnp oświetleniowych w Zbożu. Odpowiedź otrzyma?ła Pani
radna oraz pozostali radni oraz została zamieszczona na stronie internetowej grniny,
bip i na tablicy ogłoszeń UM.
Kserokopia odpowiedzi stanowi załącznik nr 27 do protokołu.

Następnie zarnknął ten punkt i przeszedł do kolejnego.

Ad. 10. Odpowiedzi na wolne wnioski

Przewodniczący RM otworzył kolejny punkt porządku obrad i poprosił Pana
Waldemara Stupałkowskiego Burmistrza Sępólna Krajeńskiego o udzielenie
odpowiedzi na złożony w dniu dzisiejszym wniosek lub wyznaczenie do tego
odpowiedniego pracownika.

Głos zabrał Burmistrz Sępólna Krajeńskiego, który stwierdził że w dniu dzisiejszym
został złożony tylko jeden wniosek naszego mieszkańca dotyczący stanu ulicy
Wysokiej i łącznika pomiędzy ulicą bł. ks. Jerzego Popiełuszki a Wysoką. Dodal, ze w
całej wypowiedzi było poruszonych wiele wątków mówiących w jakim stanie są te
ulice i porównanie do sytuacji w gminie dlatego odpowiedź też powinna być
rozszerzona. Stwierdził, że skoro rozszerzona to zostanie udzielona na piśmie, aby
unaocznić ja?ka jest sytuacja, jeżeli chodzi o modernizację i budowę dróg na terenie
gminy. Burmistrz Sępólna Krajeńskiego wskazał, że jest wiele tematów do realizacji,
dlatego mieszkaniec powinien dostać szerszą informację jak to wygląda w skali całej
gminy.

Następnie Przewodniczący RM poinformowal, że otrzymal pisemne informacje
dotyczące realizacji wniosków z poprzednich sesji RM. Wskazal, że odpowiedzi zosta?ły
przesłane radnyrn pocztą elektroniczną i nie będzie ich czytał, chyba że radni wyrażą
taką wolę. Sprzeciwu nie było.

Przewodniczący RM poinformował, że między sesjami wpłynęły odpowiedzi
następujące wnioski :

a) w sprawie wnioslm zgłoszonego przez radnego RM Artura Juhnke w sprawie
budowy ścieżki rowerowej od ronda ks. Emanuela Grudzińskiego do Placu
Przyjaźni oraz budowa chodnika przy ul. Komierowskiej od skrzyżowania z
ulicą Wysoką do skrzyżowania z ul. bł. ks. Jerzego Popiełuszki. Kserokopia
pisma stanowi załącznik nr 28 do protokołu.

na

b) W sprawie wniosku wiceprzewodniczącej RM Anny Miczko w
zamontowania przęseł wzdłuż schodów schodząc do kościoła
ponownie przesłano do właściciela budynku. Kserokopia pisma
załącznik nr 29 do protokołu.

sprawie
pismo

stanowi

c) w sprawie wniosku radnego RM Zdzisława Grzecy w sprawie uruchomienia
sygnalizacji świetlnej na przejściu dla pieszych w ciągu drogi wojewódzkiej
nr 241 w miejscowości Zboże. Pismo zostało wysłane do Urzędu
Marszałkowskiego w Toruniu ale nadal jest bez odpowiedzi. Kserokopia
pisma stanowi załącznik nr 30 do protokołu.

Następnie Przewodniczący RM poprosił o udzielenie odpowiedzi
poprzednich sesji.

na wnioski z
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Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa udzielił
odpowiedzi na wniosek w sprawie obsadzenia pnączarni elewacji budynków wokół
Placu Wolności oraz przylegających do niego ulic. Poinformował, że wniosek ten był
złożony jeszcze w ubiegłym roku, ale odpowiedź na ten wniosek została przełożona na
okres po spotkaniach wspólnotowych, które się odbywaly na przełomie lutego i
marca. Stwierdził, że podczas spotkań wspólnot, które są na ulicy Placu Wolności i
przyległych ten wniosek był przedstawiany i niestety żadna ze wspólnot nie wyraziła
zgody na takie rozwiązanie. Dodal, źe było to różnie argumentowane m.in.
szkodnikarni, gryzoniami albo ptakarni, albo że poszczególne wspólnoty będą
odnawialy elewacje swoich budynków i nie za bardzo widzialyby pnącza, ewentualnie
byłyby skłonne na nasadzenia drzewiaste w doniczkach, które stałyby przed
budynkami.

Głos zabra?ła wiceprzewodnicząca RM Anna Miczko, która zapytała dlaczego drugi raz
wysłano pismo w sprawie przęseł, które mają być zarnontowane idąc do kościoła.
Przypomniała, że około 10 lat temu już też była ta sprawa poruszana i bank nie
wyraził zgody. Dodala, że myśla?ła o przęsłach, które byłyby przykręcone przy
polbn?iku trzy, cztery kawalki. Zasugerowała przykręcenie nierdzewnych, które będą
ładnie wyglądaly, bo jak będzie przy murze to bank nie wyrazi zgody.

Przewodniczący RM odpowiedzial, że pismo wysłano ponieważ nie było odpowiedzi.

Następnie Kierownik Referatu Pan Jarosław Dera poinformował, że wniosek w
sprawie stalej organizacji ruchu na ulicy Podgórnej dotyczący możliwości przejazdu
rowerów zarówno z prądem jak i pod prąd zostal zrealizowany, bo organizacja została
uruchomiona.

Pytaji do udzielonych odpowiedzi nie było, więc Przewodniczący RM zamknął ten
punkt porządku obrad i przeszedł do kolejnego.

Ad. 11. Zakończenie sesji

O godz. 12:11 w związku z wyczerpaniem porządku obrad Pan Franciszek Lesinski
Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował wszystkim za udział w sesji. Zarnknął
sesję Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim wypowiadając słowa , ,Zamykam LV sesję
Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim".

Na tym protokół zakończono.

Sępólno Krajeńskie, dnia 14 kwietnia 2023r.
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